
Zpráva o činnosti starosty – duben 2023 

• 3.4. Parkovací dům za Domem hudby (zástupci PSN, OD, OMI, dopravní policie, MO I a společnosti 

Marhold) – Předmětem jednání bylo upřesnění dopravních opatření v lokalitě „Na Hrádku“. 

Z jednání vyšlo najevo, že některé uzavírky, zábory či zápůjčky nejsou vypořádány a MO I doposud 

neobdržel žádnou žádost ohledně případných záborů a zápůjček týkajících se realizace stavby 

parkovacího domu. Na toto jednání tak navázalo okamžitě jednání druhé, na kterém se hledaly 

možnosti a konkrétní řešení záborů a pronájmů potřebných pozemků, posléze i dopravních řešení. 

• 3.4. V1 – Pernštýnská ulice – rozhovor pro V1 na téma Pernštýnské ulice. 

• 3.4. MŠ K Polabinám – Byl jsem osloven paní ředitelkou kvůli jejím obavám plynoucím ze studie 

Závodu míru, konkrétně kvůli případné dopravní propojce za jejich školkou. Paní ředitelce jsem 

vysvětlil, že se jedná pouze o alternativní variantu, se kterou ovšem obvod nepočítá.  

• 4.4. Finanční výbor MO I  

• 6.4. Stížnost občana na hluk z baru Factory – Řešeno s MP, která problém eviduje a snaží se být 

nápomocná, avšak hluk vzniká hlavně pokřikováním hostů, kteří se pohybují před provozovnou, 

proto případné zákroky MP mají pouze krátkodobý účinek.  

• 6.4. Květináče Pernštýnská – Koordinace s restauratéry na místě a rozměření jednotlivých 

předzahrádek.  

• 6.4. Komorní filharmonie – Setkání na OD s panem ředitelem filharmonie a diskuze nad 

dopravními omezení mi v ulici Na Hrádku. Společně s OD jsme řešili možnosti zásobování pro 

Komorní filharmonii - vyřešeno vydáním vjezdových karet a změnou dopravního značení. 

• 12.4 Rada + zastupitelstvo MO I 

• 13.4. Jednání s panem Minaříkem (VCES) – Pan Minařík se přišel informovat o možnostech zřízení 

staveniště před OC Grand, jelikož zvažují podání nabídky na rekonstrukci OC, kterou PSN plánuje. 

• 13.4. Pardubické graffiti Tomáš Kmoníček – Jednání o možnostech poskytnutí ploch k legálnímu 

graffiti v prostoru Anenského podjezdu. Z jednání vyplynulo, že tato lokalita není příliš vhodná, 

jelikož tu opadá omítka. Řešilo se proto jiné vhodné místo, z čehož vyplynulo, že v úvahu připadá 

podchod na Karlovině (toto téma mám v plánu otevřít na jednání zastupitelstva). 

• 14.4. Koordinační jednání JUDr. Krpaty – Avizované setkání se síťaři, obvodem a městem ohledně 

možného společného postupu při rekonstrukci ulic. Jednání skončilo shodou, že všichni síťaři i 

obvod mají zájem tuto rekonstrukci provést s tím, že síťaři přispějí na finální povrchy, čímž obvod 

výrazně ušetří prostředky. Případné finanční zapojení města se bude řešit samostatně.  

• 14.4. SMO - podvýbor pro městské části a obvody – Jednání výboru převážně k otázkám rušení 

pošt a novele rozpočtového určení daně z nemovitosti. Dále se řešily technické záležitosti 

k chystanému sněmu Svazu měst a obcí.  

• 17.4. p. Halimi (provozovatel cukrárny AIDA na třídě Míru) – P. Halimi přišel řešit možnosti 

přemístění košů a lavičky před jeho provozovnou tak, aby mohl rozšířit svou předzahrádku. 

• 17.4. Komise pro pozemky a reklamu  

• 18.4. VAK Pardubice – Jednání na VAKu ohledně jejich záporného stanoviska k umístění 

kontejnerů v ulici Ke Kamenci. Při diskuzi jsme došli k tomu, že se jedná jen o nepochopení celé 

situace a po vysvětlení bylo stanovisko přehodnoceno na kladné. Dále pokračovalo jednání 

ohledně JUDr. Krpaty.  

• 18.4. MRFP – Jednání s paní Koukalovou z MRFP ohledně stížností, které se ke mně dostaly na 

provozovnu RHUM House, která sídlí na Pernštýnském náměstí a je v nájmu u MRFP. Z jednání 

s pí Koukalovou vyplynulo, že o problému vědí a již mluvili s provozovatelem, který dostal 

ultimátum. Situaci několikrát řešila i městská policie 

• 18.4. Jednání s panem Jíchou (provozovatel jedné ze zahrádek na Pernštýnském náměstí) – P. 

Jícha přišel se zástupcem Spolku Starého Města Pardubic řešit situaci na Pernštýnském náměstí. 



Oba pánové sdílí názor, že parkující vozidla podnikatelů tamějších provozoven mimo vyznačená 

parkovací stání je špatně, ale nesouhlasí s plánovanou změnou režimu v pěší zónu s omezeným 

zásobováním pouze brzy ráno a večer. Tato změna by značně zkomplikovala provoz restauračních 

zařízení, jelikož firmy provozující zásobování údajně nejsou schopné tyto časy dodržovat. Bude 

řešeno s OD.  

• 19.4. Seminář MVČR „Finanční řízení obce“  

• 20.4. Centrum Kosatec – Oslovil jsem Integrační centrum sociálních aktivit Pardubice Kosatec, 

zdali by byli ochotni a schopni dodávat nám občerstvení na jednání zastupitelstva a jiné významné 

akce. Paní ředitelka byla tímto nápadem potěšena a domluvili jsme se na spolupráci.   

• 20.4. Jednání hodnotící komise k výběru nového pořadatele adventních trhů – V případě tohoto 

jednání jsem podepsal dohodu o mlčenlivosti, proto nemohu sdílet konkrétní informace. 

• 20.4. Jednání s panem Ševčíkem (Pirate Swing Band) – Pan Ševčík se stejně jako v minulých letech 

přišel představit a požádat o dotaci na svou činnost.  

• 24.4. Zastupitelstvo Města Pardubic 

• 25.4. Vzdělávání starostů obcí Pardubického kraje v krizovém řízení – celodenní vzdělávací 

seminář. 

• 26.4. Rada MO I, viz zápis z rady 

• 26.4. Pardubická devítka – Byl jsem pozván k účasti a předávání cen běžeckého závodu 

Pardubická devítka, který se konal na pardubickém zámku.  

• 28.4. Vyhláška o veřejném pořádku – Setkání s ředitelem MP p. Haldou a velitelem p. Škodou nad 

novelou vyhlášky o veřejném pořádku. Řešili jsme především vhodné lokality, o které by bylo 

dobré v rámci této vyhlášky rozšířit zákaz konzumace alkoholu na veřejnosti. Pana ředitele jsem 

se nakonec rozhodl pozvat ke společné diskuzi s radními obvodu v rámci následující rady MO I.  

• 28.4. Druhé jednání hodnotící komise ohledně adventních trhů 

• 28.4. Jednání s panem Halimi (provozovatel cukrárny AIDA na třídě Míru) – Další ze setkání 

s panem Halimim, tentokrát na téma jeho svérázného přístupu k povolení předzahrádky. Pan 

Halimi si postavil předzahrádku na třídě Míru souběžně s podáním žádosti a nečekal na její 

schválení radou. Za tento počin si vysloužil výzvu k úklidu zahrádky do doby rozhodnutí, což také 

provedl. 

   

 

 


